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Karlskoga Budoklubb

Styrelsemöte 2024-01-08
Närvarande
Mats Werf, Jan Hellqvist, Daniel Berndt, Christian Hoffstedt, Per Eriksson, Frank Wartig, Simon Barrestål, Anna Lindau

1. Mötets öppnande
Ordförande Mats Werf öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

3. Kassörens rapport
● Klubbens totala tillgångar är vid årets (2023) slut 139 855,85 kr varav 127 626,15 kr finns på

Plusgirokontot.
● Tillgångar respektive sektion vid årets slut (samt förändring från 1 januari 2023 inom parentes):

○ ”Klubben” som sektion har gått plus (9862,56 kr)
○ JSJ – 16 228 kr (-3338 kr)
○ Judo – 81 961,38 kr (-5237,57 kr)
○ BJJ – 29 250,20 kr (-756,80 kr)
○ YSR – 21 388,85 kr (-8561,02 kr)

● Diskussion om eventuell diskrepans och huruvida föreningen är skyldig sektionerna pengar, om ifall
detta kommer jämna ut sig i långa loppet (tidigare beslut om att låta det vara så) eller om vi aktivt ska
fördela diskrepansen mellan sektionerna för att nollställa.

4. Lokalen
● Brandskydd, stående punkt för att se över brandskyddet i samband med varje styrelsemöte.

○ En brandsläckare i mötesrummet behövs flyttas, Mats ber kommunen -stående punkt
● Ärenden till kommunen:

○ Förråd för mattor. Eventuellt kan vi få ett förråd från kommunen på annat ställe. -kvarstår
○ Punkten förrådsytor togs upp med kommunen på föreningsträffen. Inga ytor finns just nu, Mats

ansvarar. -kvarstår
○ Solskydd på östra sidan önskas, frågan har tagits upp med kommunen. -kvarstår
○ Ta över Innebandyns nuvarande Kansli? -kvarstår
○ Fönsterkarmar i gymmet är något vattenskadade, kommunen meddelade. -kvarstår
○ Fel i svets i en av mattorna i herrarnas omklädningsrum. -vi ska kolla upp
○ Städning av herrarnas och tjejernas omklädningsrum samt korridoren utanför dessa, vem är det

som ansvarar för det? Ska vi göra det eller borde kanske skolan göra det? -kvarstår
● Angående att köpa in TV inklusive väggfäste till klubben. Janne och Christian ska köpa in, budget ca

5000 kr. -kvarstår
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● Lånedräkter och beställningar:
○ Under Q1 beställer Frank in några extra vuxen- och ungdomsdräkter.
○ Samarbete med IpponGear Tyskland, 30% rabatt.
○ ”KBK” - kod hos Rebelz vi har för att få 15% rabatt.

● Folkhögskolans tankar om att bygga ny Dojo. Efter mycket jobb, många samtal och möten har vi tyvärr
fått ett nej från Folkhögskolans huvudman samt styrelse. Mycket pengar och en oro för profilering från
Folkhögskolans sida om en dojo byggs på området. Dojoprojektet i sig lever vidare, dels med
förhoppning om att kunna knyta ihop olika träningsytor både för Karlskoga budoklubb och
budoutbildningarna på skolan. Utbildningarna växer och mår bra och det börjar behövas mer utrymme.

● Idé om gymmet då det inte används så mycket. Janne och Tord har inventerat innehållet. Judo använder
många av de fria vikterna men de större maskinerna ska forslas bort. Frank ska köpa in lite kettlebells.
Skivstången behåller vi. Tord önskar byta ut en benpress. Fixa en hylla/viktställ att lägga de fria
vikterna på. Nordic Fighter har fixat gymmet på Folkhögskolan, de ger förslag på hur ytan kan formas.
Får man gymmet fint kanske det blir mer attraktivt att träna där. Styrketräning kan ingå i judoträningen
när ungdomarna blivit äldre. Rehabmöjligheter. -kvarstår

● Problem med städning av lokalen – vi får trycka mer på att det är viktigt att städa i entrérummet och
mattorna i dojon. Vi får hjälpas åt att hålla rent och fräscht, för allas trevnad. Varje sektion får pratas vid
med sina deltagare. Vi kan ha en kvarglömt-låda som töms efter en viss tid.

● Desinfektionsmedel gjort för mattorna vore bra att köpa in. Till exempel från Rebelz. Christian ska
kolla upp.

● Snöskyffel/spade av mindre modell inhandlas av Daniel.

5. System, hemsida och sociala medier
● Vi är med på tränakampsport.se. Säkert en bra grej. Vi låter det vara så länge.
● Vid schemaläggning på Laget.se, komma ihåg att lägga in rätt sektion så att inte alla sektioner blir

kallade till varje pass. Christian fixar.

6. Nycklar
● Nycklar och taggar registreras nu på laget.se och administreras av ansvarig sektionsledare.
● Janne är kontaktansvarig mot kommunen.

7. Bevakning drogpolicy och sexuella trakasserier, utdrag belastningsregister.
● Inget att rapportera.
● Belastningsregistret – Stående punkt. Utdrag ur belastningsregistret uppvisas för ansvarig

sektionsledare som registrerar i laget.se. Sektionsledare får uppvisa utdrag ur belastningsregistret vid
styrelsemöte.

○ Sektionsledare kollar upp så att alla i ens grupp har lämnat in utdrag till årsmötet i februari.
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8. Ju Shin Jutsu
● Terminsstart 9/1.
● 13–14/1 instruktörsutbildning.
● Datum för JSJ träningsläger i Karlskoga Budoklubbs lokaler för 2024 har bestämts till 4–5/5 samt

19–20/10.

9. Judo
● Terminsstart nästa vecka.
● Flera läger och utbildningar på gång under terminen.
● Fjärde pokaljakten i december första advent, anordnas här.

10. Gracie Barra
● Terminsstart 7/1
● 4 nya lilabälten och 1 nytt brunbälte.
● Tävlingar på gång vecka 7 i Göteborg och vecka 15 i Norge.

11. Yagyu Shingan Ryu
● 6–12/5, vecka 19, kommer ett stort läger hållas med gäster från Japan, Schweiz och Frankrike.

Inbjudningar går ut nationellt för helgseminarium 11–12/5.

12. Övrigt
● Valberedningen presenterade sina förslag.
● Städdag i mitten av terminen, under mars-april någon gång.
● Motion från Daniel att JSJ-sektionen ska höja terminsavgiften för sektionen med 130 kr (till 230kr för

juniorer och 330kr för vuxna).
● Motion från Frank att judosektionen ska höja terminsavgift för sektion med 130 kr (till 230kr för barn

och juniorer och 330kr för vuxna).
● Mötestider, förslag att ha söndagar kl.13. Sekreterare kommer med förslag inför konstituerande

styrelsemöte.
● Diskussion om hur protokoll och dagordning kan göras bättre. Fortsättning följer.
● Stadgar är i behov av att ändras. Janne lägger fram en motion om att uppdatering av föreningens stadgar

ska ske för att anpassas till rådande verksamhet i klubben. För att kunna befästa förslaget som ges
behöver det finnas för påseende senast två veckor före årsmötet.

13. Nästa möte
Nästa möte är Årsmötet den 5/2 kl. 19.30

14. Mötets avslutande
Ordförande förklarade mötet avslutat.


